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Betreft: Beleid ter ondersteuning van gezinnen

Sinds Ylva Johansson in 2019 tot commissaris voor Binnenlandse Zaken is benoemd, heeft zij 
herhaaldelijk betoogd dat Europa migratie nodig heeft om het tekort aan arbeidskrachten en de 
vergrijzing van de bevolking aan te pakken. Het nieuwe migratie- en asielpact dat de Commissie in 
2020 heeft voorgesteld, is een rechtstreeks gevolg van dit standpunt dat een welvarend Europa meer 
“legale migratie” nodig heeft.

Er moet evenwel worden op gewezen dat de Commissie in de eerste plaats verantwoordelijk is voor 
de bescherming van de belangen van de Europeanen. Volgens de opdrachtbrief van commissaris 
Johansson moet zij zich niet alleen toeleggen op migratiegerelateerde kwesties, maar ook op interne 
veiligheid, onder toezicht van de vicevoorzitter voor de bevordering van onze Europese levenswijze.

1) Is de Commissie van mening dat het ondersteunen van Europeanen bij het krijgen van meer 
kinderen ook de problemen inzake arbeidskrachten kan verlichten?

2) Is zij van plan het idee van meer kinderen krijgen in het licht van de demografische crisis in 
Europa te bevorderen en, zo niet, waarom niet?

3) De Commissie heeft veel werk gemaakt van de bevordering van lhbtiq+-rechten en het idee van 
“regenbooggezinnen”. Is zij van plan moederschap te bevorderen en te vergemakkelijken en 
beleid voor te stellen dat grotere traditionele gezinnen ondersteunt en aanmoedigt, aangezien dit 
ook deel zou moeten uitmaken van de “Europese levenswijze”?
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1 Deze vraag wordt ondersteund door een ander lid dan de stellers van de vraag:Emmanouil Fragkos(ECR)


